
 

Ravsted Børneunivers 

Mødeindkaldelse 

Emne: Fællesbestyrelse 

 
Dato: Mandag, den 4. april, 2022 
Tid: 19:00 
Sted: Ravsted Børneunivers 
Kage: Malene Christiansen 
  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Monika Christensen 
Åse Lavrsen 
Helle Hansen 
Lene Johansen 
Henrik Sams 
Rikke Brix 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Louise Nielsen 
Susanne Schmidt 
 
Fraværende: 
Malene Christiansen 

Dagsorden: Tid: Referat: 

Godkendelse af referat 5 min Godkendt 

Nyt fra elevrådet 10 min  Det nye gyngestativ er kommet op og 
det er meget populært 

 Madordning: Børn og elever har været 
godt tilfredse. Tilslutningen har været 
fin. 

 Banko: Afholdes torsdag d. 12. maj 
(kun for elever) 10 kr. for en plade. 
Elevrådet skal finde sponsorgaver mm.   

Fremtidigt samarbejde med privat Dagpleje 10 min  
Det er en god ide at samarbejde med de 
private dagplejere og invitere dem på besøg i 
børnehaven også gerne sammen med 
dagplejerne.   
Gæstedagpleje er ikke en mulighed. 
Michael undersøger mulighederne og sørger 
for at invitere de private dagplejer, hvis det er 
muligt. 
 

Indsigelse vedr. national test (Netværksmøde) 5 min Brevet er skrevet af Kongehøjskolen. 
Bestyrelsen ved Ravsted Børneunivers bakker 
op. 

Referat (tilbagemelding) fra Pædagogisk dag - 
Randi 

10 min Aflyst pga corona. 
Ny dato bliver en lørdag i september. 

Referat fra dialogmøde - Åse og Helle 10 min Godt at se det nye Børne – og 
Uddannelsesudvalg. 
Drøftelse af mellemform (specialtilbud på 
almindelig skoler – nyt ord for inklusion). Der 
er stor forskel på de enkelte skoler ift. hvordan 
det håndteres og hvilke muligheder der er. 
 

https://ravstedboerneunivers.aula.dk/


Fondsøgning til aktivitetspark - Pia 10 min Der er samlet 500.000  kr. indtil videre. Hele 
projektet koster 1.200.000 kr. 
Byggetilladelsen er kommet 1. april. 
Der er bestilt klatrenet og legetårn og der er 
også kommet en ordrebekræftelse. 
 

Næste skole år – Michael (evt. 
madlejr/fagfordeling/struktur/personale/skema 
m.v.) 

30 min  
 Madlejer i 5. og 6. kl. ved Højer. De har 

været afsted før.  Egenbetaling er ca. 
75 kr. pr. døgn pr dag. (dette gælder 
alle ture med overnatning) 

 Strukturen fungerer – elever og 
forældre er glade for at der ikke rykkes 
klasse hvert halve år. Det er mere 
”stabilt” og der er mere kontinuitet… 

 MUsamtaler er overstået. Overrodnet 
= rigtig godt arb.miljø, god stemning, 
man kan li’ sit job, sine kollegaer, man 
er ”på den rigtige hylde…” Næste 
skoleår bliver stort set som i år, 
klasselærere fortsætter ift. hvor de er 
nu, og personalet får stort set de 
samme opgaver. Der kommer en tysk 
lektion fra 1. klasse. 

 Forslag om at lave sommerfest om til 
arbejdsfest fra 15-19 med værksteder 
hvor der fx males. Planlagt afholdt 
mandag den 23. maj. Bestyrelsen 
foreslår at sommerfesten holdes som 
den plejer, med ”hygge-aktiviteter”  – 
til august, gerne torsdag den 18. 
august. Michael vælger den endelige 
dag… 

 Der afholdes en arbejdslørdag hvor 
Jan og evt. Michael er her en lørdag 
formiddag.  Dato forslag er den 3. 
september kl. 9 til rundstykker. 

 

Evt. 10 min  
 Mulighed for buskørsel blev drøftet. 

Det er støtteforeningens der har 
beslutningskompetencen. 

 Økonomi til næste år: der er søgt om 2 
børn der skal i specialskole dvs. 
skolens budget bliver reduceret med 
300.000 kr. Bestyrelsen tager et møde 
med borgmesteren og drøfter 
situationen. 

 Ros for åbenhed på forældremøde i 
børnehaven. 

 Der skal vælges 3 nye medlemmer til 
bestyrelsen + en suppleant. 30. maj er 
der valg-møde. 

 Støtteforeningen indsamler 
kontingenter 16. maj. 



 Ros for gode ”indspark” fra hverdagen 
på Facebook – fra både dagplejere, 
børnehaven og skolen 

    

 
 

 

 


